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Interpelacja Nr.2/2021

W imieniu mieszkańców wsi zwracam się z uprzejmą 
prośbą o podjęcie działań o wykonanie chodnika dla pieszych 
na odcinku drogi powiatowej przebiegającej przez Stawiszcze
sąsiadującej z drugą połową ulicy nazwanej Stawiską.
Uzasadnienie:

1. Pierwszą prośbę do Pana wójta skierowałem w dniu 7 grudnia 2018 r.
2. Na ostatniej XXI Sesji Rady Gminy Czeremcha Pan Wójt poinformował, 

że wystąpił do Rejonu Dróg Powiatowych w Hajnówce o wykonanie 
chodnioków dla pieszych na niektórych ulicach -  o wsi Stawiszcze oraz 
ulicy Stawiskiej nie usłyszałem, zapomniano wystąpić -  dlaczego ?

3. Pismem Nr.0r.0003.1.2018 władze gminne potwierdziły,że występowano 
do Starostwa Powiatowego w Hajnówce o wykonanie dokumentacji 
projektowej i uzyskano informację ,że będzie to przedmiotem analizy 
przy konstrukcji budżetu w roku 2019.

4. Przemieszczanie się pieszych na tym odcinku ulicy jest niebezpieczne 
jak z jednej tak i drugiej strony ulicy nie ma chodnika.

Mieszkańcy wsi Stawiszcze mają nadzieję,że ten ewidentny 
błąd zostanie sprostowany i zostanie wreszczie wykonany chodnik 

dla pieszych od przejazdu PKP ul.Lipowa do skrzyżowania 
z początkiem ul.Wiśniowej.

Z poważaniem
Radny Rady Gminy Czeremcha 

Mikołaj Janczuk


